
Siedemnasta sesja Rady Miejskiej 
27 lutego 2008 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XVII/ 2008 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
27 lutego 2008 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1308

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1518

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 
 

Brak radnego 
 
1. Pana Andrzej Górzyńskiego 

 
Co stanowi – 93% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy 
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady XVII sesji otworzył i przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Józef Szott, który 
przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził quorum według listy obecności 15 radnych obecnych na 14 
osobowy skład rady.  
 
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są jakieś wnioski w sprawie porządku obrad 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła – Burmistrz Gminy wnosi wniosek o wycofanie z porządku 
obrad uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutów Sołectw Gminy Trzcińsko-Zdrój 



( druk Nr XVII/ 173/08), nie powinna ona teraz wchodzić. A wnosi o poszerzenie porządku obrad o 
uchwały w sprawach: 
1/ wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości (druk nr XVII/172/08) 
2/ w sprawie Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Trzcińsko-Zdrój na lata 2007-2013 i lata 
kolejne (druk nr XVII/173/08) 
3/ w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2007-2013 i lata kolejne 
(druk nr XVII/174/08) 
4/ w sprawie przyjęcia planu odnowy Miasta Trzcińsko-Zdrój na lata 2007-2015 (druk Nr 
XVII/175/08) 
5/ w sprawie przyjęcia planu odnowy miejscowości Dobropole na lata 2007-2015 (druk Nr 
XVII/176/08) 
6/ w sprawie przyjęcia planu odnowy miejscowości Klasztorne na lata 2007-2015 (druk Nr 
XVII/177/08) 
7/ w sprawie przyjęcia planu odnowy miejscowości Strzeszów na lata 2007-2015 (druk Nr 
XVII/178/08) 
8/ w sprawie przyjęcia planu odnowy miejscowości Góralice na lata 2007-2015 (druk Nr XVII/179/08) 
9/ w sprawie przyjęcia planu odnowy miejscowości Gogolice na lata 2007-2015 (druk Nr 
XVII/180/08) 
10/ w sprawie przyjęcia planu odnowy miejscowości Cieplikowo na lata 2007-2015 (druk Nr 
XVII/181/08) 
11/ w sprawie przyjęcia planu odnowy miejscowości Czyste na lata 2007-2015 (druk Nr XVII/182/08) 
te projekty uchwał były omawiane na komisjach. 
 
Czy są inne wnioski 
 
Przewodniczący obrad – złożyłem rezygnację z funkcji Przewodniczącego Rady oraz mandat radnego 
w związku z tym wnoszę o poszerzenie porządku obrad o dwa projekty uchwały w sprawach: 

1. w sprawie przyjęcia rezygnacji Przewodniczącego Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju. (druk Nr 
XVII/183/08) 
2. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego(druk Nr XVII/184/08) 

Odczytał pismo w sprawie złożenia rezygnacji co stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 
Proponowany porządek obrad XVII sesji Rady Miejskiej: 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II . Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzonych kontroli. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę ( druk Nr XVII/164/08) 
2. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości ( druk Nr XVII/ 165/08) 
3. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy działki nr 66/1 położonej w obrębie 
Gogolice gmina Trzcińsko-Zdrój ( druk Nr XVII/ 166/08) 
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4. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy działki nr 236/1 położonej w 
obrębie Góralice gmina Trzcińsko-Zdrój ( druk Nr XVII/ 167/08) 
5. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części działek nr 95 i 97 położonych 
w obrębie Nr 1 m. Trzcińsko-Zdrój ( druk Nr XVII/ 168/08) 
6. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części działki nr 133/40 położonej w 
obrębie Gogolice gmina Trzcińsko-Zdrój ( druk Nr XVII/ 169/08) 
7. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części działki nr 190/5 położonej w 
obrębie nr 4 m. Trzcińsko-Zdrój ( druk Nr XVII/ 170/08) 
8. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości ( druk Nr XVII/ 171/08) 
9. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości ( druk nr XVII/172/08) 
10. w sprawie Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Trzcińsko-Zdrój na lata 2007-2013 i lata 
kolejne  ( druk nr XVII/173/08) 
11. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2007-2013 i lata kolejne ( 
druk nr XVII/174/08) 
12. w sprawie przyjęcia planu odnowy Miasta Trzcińsko-Zdrój na lata 2007-2015 (druk Nr 
XVII/175/08) 
13. w sprawie przyjęcia planu odnowy miejscowości Dobropole na lata 2007-2015 (druk Nr 
XVII/176/08) 
14. w sprawie przyjęcia planu odnowy miejscowości Klasztorne na lata 2007-2015 (druk Nr 
XVII/177/08) 
15. w sprawie przyjęcia planu odnowy miejscowości Strzeszów na lata 2007-2015 (druk Nr 
XVII/178/08) 
16. w sprawie przyjęcia planu odnowy miejscowości Góralice na lata 2007-2015 (druk Nr 
XVII/179/08) 
17. w sprawie przyjęcia planu odnowy miejscowości Gogolice na lata 2007-2015 (druk Nr 
XVII/180/08) 
18. w sprawie przyjęcia planu odnowy miejscowości Cieplikowo na lata 2007-2015 (druk Nr 
XVII/181/08) 
19. w sprawie przyjęcia planu odnowy miejscowości Czyste na lata 2007-2015 (druk Nr XVII/182/08) 
20. w sprawie przyjęcia rezygnacji Przewodniczącego Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju. (druk Nr 
XVII/183/08) 
21. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego(druk Nr XVII/184/08) 
 
VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie sesji. 
 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za przyjęciem porządku obrad ze zmianami: 
 
- za- 14- głosów  
 
Przewodniczący obrad- porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
O godzinie 1314- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
 
O godzinie 13 17- obrady zostały wznowione 
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Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad- protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim zapoznali i 
proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 13- głosów 
- wstrzymała się -1 osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XVI sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
większością głosów. 
 
 
Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 5 do 
niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący obrad -Czy są pytania? 
 
Radny Rutka- Panie Burmistrzu mam prośbę, aby na następnej sesji gdzie czyta pan o spotkaniach to 
powiedział jedno lub dwa zdania czego dotyczyły, spotkania. Sprawa druga, wybór wykonawcy 
dokumentacji na montaż elementów placu zabaw. Nie zauważyłem miejscowości Piaseczno, a wiem 
ze w budżecie gminy na rok 2008 i w Planie Odnowy Piaseczna takie zapisy są. 
 
Radny Czesyk- czy został złożony już wniosek w sprawie remontu baszty prochowej, termin mija 
jutro. Drugie pytanie w sprawie kontenerów na selektywna zbiórkę odpadów, czy jest już plan 
rozłożenia tych kontenerów mieszkańcy bloków i przy ul. Dworcowej pytają o kontenery. 
 
Burmistrz Pan Zbigniew Kitlas- nie mamy planu rozłożenia, najpierw staramy się o zakup a później 
zastanowimy się gdzie będą postawione. Baszta, jutro zostanie złożony wniosek. 
 
Zastępca Burmistrza Pan Edmund Zioła- w sprawie placu zabaw, w załączniku nr 4 do budżetu na 
2008 rok mamy wymienione wszystkie miejscowości. Najpierw dostaną te miejscowości które nie 
maja palców zabaw ogóle. Po przeglądzie wiosennym to będziemy sprawdzać gdzie damy te place 
zabaw.  Nie ma  ustalonych kolejności i zrobimy to w miarę przetrzeb. Plac zabaw w Trzcińsku będzie 
wyremontowany i uzupełniony. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący obrad- w okresie miedzy sesyjnym uczestniczyłem w większości spotkań z 
Burmistrzem, i tez chce wspomnieć bo odbyłem bardzo dużo spotkań z mieszkańcami naszych sołectw 
i uczestniczyłem we wszystkich spotkaniach na terenie naszej gminy przyglądaliśmy się szkole w 
Gogolicach n komisji oświaty zapadła decyzja pan Burmistrz daje tej szkole szanse uratowania się i 
jest podpisane porozumienie społeczne i daje szansę i by w tym roku nie wnosić uchwały o likwidacji i 
czy społeczeństwo się uaktywni. W celu wykazania się inicjatywą.  
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Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący obrad- do Biura Rady nie wpłynęły na piśmie żadne interpelacje, ani zapytania 
radnych.  
 
Radny pan  Marek Rutka-  najważniejsze informacje powinny być podawane na sesjach. Takich 
informacji nie było. Musze przedstawić sytuację, żeby złożyć pytanie.  
 
Przewodniczący obrad- interpelacja powinna mieć pewne znamiona i należy ja zgłosić na piśmie do 
biura rady. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  interpelacja Mozę być też ustana i proszę by pozwolił mi pan dokończyć, 
wszystkie informacje powinny być mieszkańcom przedstawiane, takich informacji nie było przed 
zamiarem likwidacji ani teraz jak miała być podjęta uchwała, grupa z Gogolic dokonała wielkich 
rzeczy i nie Mozą ich obciążać odpowiedzialnością i przypominam panu, że są to kompetencje 
Burmistrza Gminy a nie Przewodniczącego rady,  Radny Krzemiński posunął się do takiego 
stwierdzenia, że za rok nawet nie będzie można protestować. W ten sposób próbuje skłócić się 
mieszkańców Gogolic którzy wykazali się dobra wola i są dobra grupa społeczną. Należy zastanowić 
się jak należy pomóc tej placówce panowie Burmistrzowie i pan Przewodniczący są to ludzie związani 
z Oświatą ja nie głosowałem na komisji bym, mógł dzisiaj zabrać głos. Sprawa druga podczas komisji 
oświaty przedstawiono stan bezpieczeństwa w Gminie i zwracam się do przewodniczącej komisji 
owity czy w informacji nie powinno znaleźć się informacje o stanie dróg i chodników palcach zabaw o 
kondycji straży pożarnych sprawności hydrantów czy waląca się wieża kościoła w Piasecznie to nie 
bezpieczeństwo mieszkańców i czy zabezpieczenie cmentarzy przed kradzieżą i dewastacją iż 
zwracam się by na kolejnych komisjach wzięła to pod uwagę. Kiedy otrzymamy informacje o kwotach 
na fundusze sołeckie. Czy podczas spotkania na temat dróg powiatowych i czy jest możliwe by Urząd 
gminy partycypował w kosztach melioracji w Piasecznie. W chwili obecnej nie można nawet tych pól 
osuszyć jest tam rurociąg poniemiecki i właścicielem tego rurociągu jest właściciel pola. Urzędnik ze 
Starostwa podpowiada by sporządzić wniosek do Marszałka, czy Urząd pomógłby mieszkańcom 
Piaseczna w takiej sprawie.  
 
Przewodniczący obrad- należy to przedstawić krótko i nie przeprowadzać tu takich mów 
przedwyborczych. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  na interpelacje pisemna złożona w październiku i nie mama odpowiedzi 
do dzisiaj. 
 
Przewodniczący obrad-  dostał pan odpowiedz na piśmie. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- zostałem wywołany ja mówiłem o likwidacji szkół powtórzyłem 
sowa pana Posła i to poseł powiedział że nie będzie protestów i podzieliłem się celowo na komisji 
tymi spostrzeżeniami i powtórzyłem słowa pana posła. Jak powiedziałem, że szkołą zostanie w tej 
samej kondycji to Burmistrz będzie mógł sam zamknąć szkołę. A to były słowa posła. 
 
Do punktu V Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 
przeprowadzonych kontroli. 
 
Informację przedstawił przewodniczący komisji rewizyjnej pan Franciszek Kwiatkowski, informacja 
stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący obrad -Czy są pytania? 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  w związku z odmową podania produkcji wody i ścieków co w 
związku z tym zostanie zastosowane, w pismach za 2006 i 2007r. jest podane że jest wyprodukowana 
woda i wskazuje to na 10% spadek ceny wody? 
 
Radny pan Marek Rutka- czy w pańskim mniemaniu po wykonaniu zaleceń pokontrolnych w TCK 
ten ośrodek odżył i jest tam lepiej. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan  Franciszek Kwiatkowski- tak. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  ja byłem krytykiem TCK przez wiele lat idealnie to nie jest ale 
różnica jest wielka. Są zespoły jest czynny do 21 czy 22. 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- od grudnia monitorujemy wszystkie 6 ujęć wody 
administrowanych przez pana Bednarczuka i odczytujemy stany liczników wyprodukowanej wody i 
zużytego prądu i wczoraj zakończyliśmy przegląd tych ujęć i będziemy umieli wyliczyć koszty.  
 
Przewodniczący obrad- chce się donieść do umów zawartych z panem Skibą są one błędnie zawarte i 
z punktu widzenia prawnego wynika, że ta umowa nie istnieje ona istnieje w stosunku wykonywania 
działań jest to problem bo teraz okazuje się, że jeśli ta umowa nie istnieje należy zawrzeć nową i to 
wiąże się z ogłoszeniem od nowa przetargu i nie wiadomo czy było to korzystne dla gminy. Mogłoby 
być to niekorzystne i należy do końca rozeznać sprawę i aktualnie bada sprawę rzecznik dyscypliny 
finansów publicznych. I wówczas Burmistrz podejmie decyzję. Nie jest to proste to wówczas należy 
ogłosić przetarg i nim byśmy po to zrobili to minęłoby wiele czasu i wówczas by przyszedł inny 
przedsiębiorca to mógłby zwolnić naszych pracowników i dlatego Burmistrz dba o te 
przedsiębiorstwa. A jak są uchybienia to należy je poprawić.  
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu V. 1. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę ( druk Nr XVII/164/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła- propozycja wody za 1m3 to 
2,66zł brutto mamy przedstawiciela wodociągów z Goleniowa i można zadawać pytania. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o przedstawienie stanowiska komisji. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- Komisja zaopiniowała projekt 
pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XVII/164/08 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 
 

 
Do punktu V. 2 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości (druk Nr XVII/ 165/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Edmund Zioła-  jest to nieruchomość położona  
obrębie Góralice w studium uwarunkowań są te grunty jako budowlane i pani Renata Majcher 
wystąpiła o wykup tych nieruchomości. Jest to cena jaka zostanie zapłacona pod budownictwo 
mieszkaniowe. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o przedstawienie stanowiska komisji. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- Komisja zaopiniowała projekt 
pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XVII/165/08 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 
 

 
Do punktu V. 3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 
umowy dzierżawy działki nr 66/1 położonej w obrębie Gogolice gmina Trzcińsko-
Zdrój ( druk Nr XVII/ 166/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- dotyczy ten projekt 
nieruchomości dzierżawione przez panika Zofię Grendę i w związku z tym, że obowiązuje nas zmiana 
w ustawie o samorządzie gminnym i na kolejny raz przedłużenie umowy musi być podjęte uchwała 
rady. 
 
Przewodniczący obrad- my mieliśmy wątpliwości co do umowy w roku poprzednim bo ona nie 
podpisała umowy w roku ubiegłym i nie istnieje forma przedłużenia. 
 
Zastępca burmistrza pan Edmund Zioła-  my tez mieliśmy tu wątpliwości ale mecenas stwierdził, że 
jest to podstawa do przedłużenia tej umowy. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
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Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13 – głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
/Uchwała Nr XVII/166/08 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 

 
Do punktu V. 4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 
umowy dzierżawy działki nr 236/1 położonej w obrębie Góralice gmina Trzcińsko-
Zdrój ( druk Nr XVII/ 167/08) 
Do punktu V. 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 
umowy dzierżawy części działek nr 95 i 97 położonych w obrębie Nr 1 m. 
Trzcińsko-Zdrój ( druk Nr XVII/ 168/08) 
Do punktu V. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 
umowy dzierżawy części działki nr 133/40 położonej w obrębie Gogolice gmina 
Trzcińsko-Zdrój ( druk Nr XVII/ 169/08) 
Do punktu V. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 
umowy dzierżawy części działki nr 190/5 położonej w obrębie nr 4 m. Trzcińsko-
Zdrój ( druk Nr XVII/ 170/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- uchwała 167 dotyczy dzierżawy 
przez pana Roberta Kulczyciego umowa wygasła z ostatnim dniem grudnia 2007r i żeby przedłużyć 
umowę na 3 lata. Kolejna dotyczy dzierżawy gruntów pod garaż pani Buczkiewicz i kolejna dotyczy 
pana  Karpińskiego w Gogolicach, kolejna dotyczy pana Mariusza Nyczaja 
 
Przewodniczący obrad- proszę o przedstawienie stanowiska komisji. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- Komisja zaopiniowała projekty 
pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekty uchwał i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwały zostały przyjęte jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XVII/167/08, Nr XVII/168/08, Nr XVII/169/08 Nr XVII/170/08 stanowi załącznik Nr 
9,10,11,12 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości ( druk Nr XVII/ 171/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- projekt uchwały dotyczą 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 190 lat dla firm które prowadzą działalność komunalną 
jesteśmy w trakcie przejmowania obiektów po przedsiębiorstwie komunalnym i chcemy tam zrobić 
usługi rehabilitacyjne i chcemy by ta firma obecnie która tam jest przeniosła się do rozlewni i dlatego 
będzie dla firm świadczących usługi komunalne z terenu gminy Trzcińsko-Zdrój. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o przedstawienie stanowiska komisji. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- Komisja zaopiniowała projekty 
pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13 – głosów 
- wstrzymała się – 1 osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XVII/171/08 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 

 
Do punktu V. 9. Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości ( druk nr XVII/172/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Edmund Zioła-  dotyczy to działki pod garażem 
dla pani doktor Gernad przedłużenie na okres 3 lat zgodnie z nowa ustawa która te sprawy reguluje. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o przedstawienie stanowiska komisji. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- Komisja zaopiniowała projekty 
pozytywnie 7 głosów za. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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/Uchwała Nr XVII/172/08 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 

 
Do punktu V. 10. Podjęcie uchwały w sprawie Lokalnego Programu Rewitalizacji 
Miasta Trzcińsko-Zdrój na lata 2007-2013 i lata kolejne (druk nr XVII/173/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Edmund Zioła-  projekt uchwały jest projektem 
który wynika z budżetu za 2008r i wynika z przyjętego załącznika nr 4 dotyczy to rozbudowy 
kanalizacji sanitarnej dotyczy to rozbudowy I i II działki roboczej składowiska odpadów, remontu 
ratusza i zrobienie kompleksu boisk przy hali i rozdzielenia tego zadania na kompleks boisk i stadion 
miejski szatnia i ogrodzenie. Te zmiany chcemy żeby były dopisane. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o przedstawienie stanowiska komisji. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- Komisja zaopiniowała projekty 
pozytywnie 7 głosów za. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12 – głosów 
- wstrzymały się – 2 osoby. 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XVII/173/08 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 

 
Do punktu V. 11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy 
Trzcińsko-Zdrój na lata 2007-2013 i lata kolejne ( druk nr XVII/174/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- zmiany zadań muszą mieć 
odzwierciedlenie również w strategii i będzie to widoczne przy omawianiu kolejnych planów odnowy 
miejscowości. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o przedstawienie stanowiska komisji. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- Komisja zaopiniowała projekty 
pozytywnie 7 głosów za. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 12 – głosów 
- wstrzymały się – 2 osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XVII/174/08 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 

 
Do punktu V. 12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu odnowy Miasta 
Trzcińsko-Zdrój na lata 2007-2015 (druk Nr XVII/175/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Edmund Zioła-  wynikają one ze zmian jakie 
zostały wprowadzone zdania jest dopisana remont ośrodka zdrowia remont przedszkola i wycofaliśmy 
zadnia dotyczące rewitalizacji dwóch domów mieszkalnych i w takich sytuacjach zmieniamy cały 
plan. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o przedstawienie stanowiska komisji. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- Komisja zaopiniowała projekty 
pozytywnie 7 głosów za. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13 – głosów 
- wstrzymała się – 1 osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XVII/175/08 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 

 
Do punktu V. 13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu odnowy 
miejscowości Dobropole na lata 2007-2015 (druk Nr XVII/176/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- w miejscowości Dobropole 
uaktualniliśmy daty i kwoty.  Ma on odniesienie do załącznika Nr 4 budżetu gminy na 2008r. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o przedstawienie stanowiska komisji. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- Komisja zaopiniowała projekty 
pozytywnie 7 głosów za. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
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Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XVII/176/08 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 
 
O godzinie 1426- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
 
O godzinie 14 41- obrady zostały wznowione. 
 
 
Do punktu V. 14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu odnowy 
miejscowości Klasztorne na lata 2007-2015 (druk Nr XVII/177/08) 
 
Do punktu V. 15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu odnowy 
miejscowości Strzeszów na lata 2007-2015 (druk Nr XVII/178/08) 
 
Do punktu V. 16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu odnowy 
miejscowości Góralice na lata 2007-2015 (druk Nr XVII/179/08) 
 
Do punktu V. 17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu odnowy 
miejscowości Gogolice na lata 2007-2015 (druk Nr XVII/180/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- proponuje by plany odnowy 
miejscowości Klasztorne, Strzeszów, Góralice i Gogolice zostały głosowane razem i są wprowadzone 
zmiany dotyczące dat i przesunięcia w latach i kwot, a dwa kolejne plany odnowy miejscowości 
Cieplikowo i czyste zostały zrobione na wniosek sołtysa Góralic. 
 
Przewodniczący obrad-  kto jest za wnioskiem Burmistrza by głosować uchwały razem an block? 
 
- za- 14- osób 
 
Przewodniczący obrad- w związku z tym głosujemy uchwały jednocześnie 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- Komisja zaopiniowała projekty 
pozytywnie 7 głosów za. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekty uchwał i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwały zostały przyjęte jednogłośnie. 
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/Uchwała Nr XVII/177/08, Nr XVII/178/08, Nr XVII/179/08, Nr XVII/180/08   stanowią załączniki 
Nr 19, 20,21, 22 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu odnowy 
miejscowości Cieplikowo na lata 2007-2015 (druk Nr XVII/181/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- dziękuję panu sołtysowi za 
przygotowanie palny dla miejscowości, w których nie ma sołectw. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o przedstawienie stanowiska komisji. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- Komisja zaopiniowała projekty 
pozytywnie 7 głosów za. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XVII/181/08 stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu/ 
 

 
Do punktu V. 19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu odnowy 
miejscowości Czyste na lata 2007-2013 (druk Nr XVII/182/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- pełna informacja jest na planszy 
i możemy odpowiedzieć na pytania. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o przedstawienie stanowiska komisji. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- Komisja zaopiniowała projekty 
pozytywnie 7 głosów za. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Radny pan  Marek Rutka- jak jest zapis ścieżki rowerowe to chodzi o to wewnątrz miejscowości. 
 
Przewodniczący obrad -  jest to po torach przy drodze krajowej. 
 
Sołtys wsi Góralice pan  Władysław Rogowski-  mieszkańcom chodziło o drogę biegnącą za boiskiem 
i zrobienie dojazdu do tej miejscowości za gimnazjum. 
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Zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- my chcemy wykorzystać torowisko do wykorzystania z 
Góralic czyste i do Rowu u Trzcińska. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad - odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XVII/182/08 stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu/ 
 

 
Do punktu V. 20. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju (druk Nr XVII/183/08) 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały, w której przyjmuje się rezygnacje Józefa Szotta z 
funkcji przewodniczącego. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  wnoszę wniosek formalny o wycofanie tych dwóch uchwała bo 
nie zostały one terminowo złożone i przed chwilą zostaliśmy zaskoczeni i przyjęliśmy do porządku 
obrad. 
 
Przewodniczący obrad- nie robię nikomu na złość i moje pismo skierowane do rady mówiące o tym, 
ze w dniu dzisiejszym rezygnuję z Rady oznacza, ze nie jestem już radnym moje pismo jest 
obligatoryjne nie można mnie zmusić do tego, żebym był przewodniczącym. On tylko chwile będzie 
ważny do momentu gdy ja rezygnuje  z funkcji przewodniczącego. I to automatycznie staje się z mocy 
prawa. Nie chcę tu robić szumu proszę o przyjęcie mojej rezygnacji, konsultowałem to z Radca 
prawnym i te uchwały znalazły się w porządku obrad i należy to przegłosować. Jest pismo które ja 
rezygnuje z funkcji radnego. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- radnym przestanie pan być jak Rada podejmie uchwałę o 
wygaśnięciu pana mandatu. Ja proszę o przegłosowanie wniosku. 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 2– głosów 
- przeciw- 6 głosów 
- wstrzymało się – 6 osób 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała nie została przyjęta. 
 
/Projekt uchwały druk  Nr XVII/183/08 stanowi załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu/ 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- statut gminy mówi, ze w sprawach osobistych się nie głosuje. 
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Do punktu V. 21. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 
radnego(druk Nr XVII/184/08) 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały w której stwierdza się wygaśniecie mandatu 
Radnego. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Radny pan Marcin Czesyk-  szanując decyzje pana Przewodniczącego dziękuję za dotychczasowa 
prace i mam  nadzieje, że działalność na rzecz Gminy będzie nadal kontynuowana. Myślę, że wspólnie 
razem będziemy działać. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 4 – głosy 
- przeciw – 6 głosów 
- wstrzymały się – 4 osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała nie została przyjęta. 
 
/Projekt uchwały druk  Nr XVII/184/08 stanowi załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu/ 
 
Przewodniczący obrad- to nic nie da od dnia dzisiejszego ta uchwała nie weszła jak wy nie 
przyjęliście tej uchwały. Ponieważ nie zostałem formalnie pozbawiany oddaję głos panu radnemu 
Czesykowi w celu poprowadzenia sesji do końca. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński-  ma pan prawo przekazać ale pisemnie. 
 
O godzinie 1459- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
 
O godzinie 15 06- obrady zostały wznowione. 
 
Przewodniczący obrad-  rozmawialiśmy z radcą prawnym i jeśli rada nie przyjął rezygnacji wygasa 
ona po miesiącu czasu automatycznie, i 800 zł za nic będę brał. A druga sprawa jeśli Rada nie przyjęła 
mojej rezygnacji Burmistrz i tak powiadamia Wojewoda ponownie wzywa rade do podjęcia takiej 
uchwały. Jak Rada nie podejmie ponownie uchwały wojewoda wydaje wówczas za rade 
postanowienie zastępcze. W celu uniknięcia tych procedur i by Trzcińsko nie stało się ewenementem 
chciałem uniknąć tych sytuacji i dlatego, tak zadecydowałem. Decyzja Rady już zapadła i jeszcze 
miesiąc zostaje do wygaśnięcia. 
 
 
Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 
Przewodniczący obrad-  Nie było takich interpelacji. 
 
Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 
 
Radny pan  Marcin Czesyk-  zaprosił na szkolenie w czwartek 8 marca. Dla producentów jest to 
szkolenie bezpłatne. 
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Przewodniczący obrad-  panie Burmistrzu dziękuje za współpracę i Radnym również dziękuje 
dobrze mi się współpracowało, myślę, że będę przydatny nadal z boku pomagając. Zrobiliśmy w ciągu 
tego roku wiele, ale przede wszystkim zrobiliśmy coś co wydawało się, że nie jest do zrobienia 
zrobiliśmy usiłujemy zyskać sporo funduszy z Unii Europejskiej jak się to uda to ten plan budżetowy 
byłby olbrzymim skokiem w dziejach naszej gminy. Życzę byście wybrali dobrego Przewodniczącego. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- jeszcze mamy przewodniczącego i po 30 dniach może zdrowie 
się poprawi i pan wycofa swoja rezygnacje i będzie pana dalej przewodniczącym nie wolno odejść i 
nie robić tego, nie wszystko jest idealne iż zawsze się zrobi, a dużo dobrego się zaczęło jest porządek i 
nie wolno z tego rezygnować. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- pragnę podziękować za współpracę i ze będzie nadal z nami 
współpracował nie wiem jaki będzie wynik końcowy pragnę złożyć podziękowania na ręce pana 
Józefa  za trud i pracę jaka złożył dobre słowa powiedział pan Krzemiński że mamy jeszcze 
przewodniczącego i chce złożyć podziękowania bo na nie nigdy nie jest za wcześnie. Dziękuje za 
włożony wysiłek na rzecz rozwoju naszego miasta. Życzę dalszych sukcesów w życiu osobistym. 
 
Przewodniczący obrad-  chciałoby się zostać ale zdrowie zawsze w tej radzie starłem się wyważać 
wszystko i myślę, że coś dobrego zaczęło się dziać to widać dobrze się dzieje są sytuacje kiedy należy 
podjąć pewne decyzje. 
 
Do punktu IX. Zakończenie sesji. 
 
O godzinie 1504 – przewodniczący obrad zamknął XVII sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 
przybycie.  
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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